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Medborgarförslag om basketplan vid Nybohov 
 
Hej! 
Jag är tränare för tolvåringar i Fryshuset basket. Vi har en stark närvaro i hela 
stadsdelen. I Nybohov där jag bor så har vi en extremt stark närvaro där det är 
självklart för ungdomarna att testa basket då väldigt många spelar. Dock så saknas 
det en ordentlig basketplan utomhus. Vi har två korgar med olika höjd på en 
sluttande plan där det faller ner saker från träd. Den enda någorlunda ordentliga 
planen i stadsdelen är den i Aspudden. Men den är inte fullstorlek, har inte 
ordentliga linjer, har korgar med lite varierande höjd och stolpar för nära korgen. 
 
Nu när utbyggnaden av skolan i Nybohov blivit försenad ytterligare (om den ens 
blir av) så är det ett ypperligt tillfälle att använda marken till en basketplan. Man 
har redan valt att lägga nytt underlag på forbollsplanen. Men varför satsar man inte 
på basketen? Basketen är den snabbast växande sporten i Stockholm (i en tid när de 
flesta sporterna tappar utövare). Nybohov är en utmärkt plats då Liljeholmen är en 
knytpunkt i stadsdelen. 
 
Mitt förslag är att man bygger en basketplan enligt följande kriterier: 
Involvera folk som vet något om basket, bygg inte bara "något som verkar bra" 
Fullstor plan enligt FIBA:s mått, med extra yta runt så att man kan satsa med full 
hastighet mot linjerna och korgen 
Linjer enligt FIBA:s specifikationer 
Linjer som inte nöts bort med tiden 
Bur runt planen som är så hög att bollarna inte åker ut (och man själv är hindrad att 
komma ut) 
Helt plant underlag 
Underlag med bra grepp (över tid) 
Underlag som låter vatten rinna undan och torka snabbt 
Korgar och nät som inte går sönder enkelt 
Korgar med rätt höjd (3,05 meter) 
Korgar som har sin stolpe långt utanför planen så att man inte springer in i stolpen 
när man satsar hårt mot korgen 
Belysning så man kan spela när det är mörkt
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